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Zápis z komisie ÚPVaD konanej dňa 12.10.2015 
 
 
Začiatok komisie: 15:09 hod. 
 
Prítomní poslanci členovia komisie:   M. Jóna - predseda 

  Ing. A. Hájková - podpredseda 
  Mgr. I. Antošová 

   Mgr. Ľ. Kačírek, PhD. 
   Ing. T. Mikuš 
   Ing. L. Ovečková 
   Ing. arch. E. Pätoprstá 
   Ing. J. Vydra 
Prítomní neposlanci členovia komisie:  Ing.Schlosser, CSc. 
       Ing.arch.B.Sepši 
Prítomní hostia:    Mgr. V. Redechová - vedúca OŠaŠ  
   Ing. J. Lukáček - vedúci OF 
   D. Podolayová - vedúca OB 
   Mgr. J. Jecková - vedúca OPR 
 
Program: 

1. Schválenie programu zasadnutia 
2. Kontrola uznesení 
3. Návrh VZN o zriadení Materskej školy Nobelovo nám. č.6 
4. Návrh VZN o zriadení Materskej školy Holíčska 50 
5. Návrh VZN o zriadení Materskej školy Gessayova 2 
6. Návrh VZN o zriadení Materskej školy Tupolevova 20 
7. Stanovisko mestskej časti k VZN hlavného mesta o dani z nehnuteľnosti 
8. Prerokovanie protestu prokurátora (zmena meny) 
9. Východiská pre prípravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2016 
10. Stanovisko mestskej časti k VZN hlavného mesta o nájme bytov 
11. Stanovisko mestskej časti k zmene Štatútu - verejný poriadok 
12. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mestskej časti 
13. Stanovisko mestskej časti k zmene Štatútu - parkovanie 
14. Aktuálne investičné zámery: 

- Energeticky úsporný polyfunkčný bytový dom Lipa a Parkovací dom 
15. Petícia – Matador 
16. Petícia za skrášlenie petržalského korza 
17. Petícia proti výstavbe bytového domu Lipa 
18. Rôzne  

 
K bodu 1 
Predseda komisie v rámci tohto bodu uviedol, že na dnešnej komisii sa nebude adresne 
hlasovať. Na budúcom zasadnutí komisie sa bude o tom diskutovať a prerokuje sa aj rokovací 
poriadok komisie. 
Hlasovanie:                                                                                                                                 
Prítomní:  10                                                                                                                                        
za:  10                                                                                                                                   
proti:     0        
zdržal sa:   0                                                                                                                         
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Komisia schválila program zasadnutia. 
 
K bodu 2 
Bez pripomienok. 
 
K bodu 3  
Návrh VZN o zriadení Materskej školy Nobelovo nám. č.6 predstavila komisii vedúca OŠaŠ 
Mgr. V. Redechová. 
Uznesenie č. 44: 
Komisia odporúča schváliť predmetné VZN. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní: 10                                                                                                                                
za:  10                                                                                                                                                       
proti:    0         
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 4 
Návrh VZN o zriadení Materskej školy Holíčska 50 predstavila komisii vedúca OŠaŠ  
Mgr. V. Redechová. 
Uznesenie č. 45: 
Komisia odporúča schváliť predmetné VZN. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní: 10                                                                                                                                          
za:  10                                                                                                                                 
proti:    0         
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 5 
Návrh VZN o zriadení Materskej školy Gessayova 2 predstavila komisii vedúca OŠaŠ  
Mgr. V. Redechová. 
Uznesenie č. 46: 
Komisia odporúča schváliť predmetné VZN. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní: 10                                                                                                                                          
za:  10                                                                                                                                 
proti:    0         
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 6 
Návrh VZN o zriadení Materskej školy Tupolevova 20 predstavila komisii vedúca OŠaŠ  
Mgr. V. Redechová. 
Uznesenie č. 47: 
Komisia odporúča schváliť predmetné VZN. 
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Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní: 10                                                                                                                                          
za:  10                                                                                                                                 
proti:    0         
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 7 
Stanovisko mestskej časti k VZN hlavného mesta o dani z nehnuteľnosti predstavil komisii 
vedúci OF Ing. J. Lukáček. 
Uznesenie č. 48: 
Komisia odporúča realizovať zvýšenie dane na jedenkrát (nie v dvoch etapách) a doplniť 
zľavy pre ZŤP.  
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní: 10                                                                                                                                         
za:    5                                                                                                                                                     
proti:    4       
zdržal sa:   1                                                                                                                       
Uznesenie nebolo schválené. 
 
K bodu 8 
Protest prokurátora (zmena meny) predstavil komisii vedúci OF Ing. J. Lukáček. 
Uznesenie č. 49: 
Komisia odporúča nevyhovieť protestu prokurátora.  
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní:  9                                                                                                                                         
za:   8                                                                                                                                                     
proti:   1       
zdržal sa:  0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 9 
Východiská pre prípravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2016 predstavil 
komisii vedúci OF Ing. J. Lukáček. 
Uznesenie č. 50: 
Komisia berie na vedomie predmetné východiská. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní:  9                                                                                                                                         
za:   9                                                                                                                                                     
proti:   0       
zdržal sa:  0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 10 
Stanovisko mestskej časti k VZN hlavného mesta o nájme bytov predstavila komisii vedúca 
OB p. D. Podolayová.  
Uznesenie č. 51: 
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Komisia odporúča neschváliť predmetné VZN, materiál stiahnuť z rokovania a prerokovať ho 
s mestskými časťami. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní:  8                                                                                                                                         
za:   8                                                                                                                                              
proti:   0       
zdržal sa:  0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 11 
Stanovisko mestskej časti k zmene Štatútu - verejný poriadok na základe stanoviska právneho 
referátu predstavila vedúca OÚRaD Ing. Z. Kordošová. 
Uznesenie č. 52: 
Komisia odporúča nesúhlasiť s navrhovanou zmenou Štatútu v zmysle stanoviska právneho 
referátu. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní:   6                                                                                                                                         
za:    6                                                                                                                                                     
proti:    0       
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 12 
Strategický zámer Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mestskej časti predstavila 
vedúca OPR Ing. J. Jecková. 
Uznesenie č. 53: 
Komisia berie na vedomie predmetný strategický zámer.  
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní:   9                                                                                                                                         
za:    9                                                                                                                                                     
proti:    0       
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 13 
Stanovisko mestskej časti k zmene Štatútu - parkovanie predstavila vedúca OÚRaD Ing.  
Z. Kordošová. 
Uznesenie č. 54: 
Komisia odporúča súhlasiť s pripomienkou (nie výnos, ale zisk) a zmeniť pomer zisku pre 
našu mestskú časť. 
 
Hlasovanie:                                                                                                                              
Prítomní:   6                                                                                                                                         
za:    5                                                                                                                                      
proti:    1       
zdržal sa:   0                                                                                                                       
Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 14 
Investičný zámer Energeticky úsporný polyfunkčný bytový dom Lipa a Parkovací dom 
predstavil Ing. Igor Zorád, konateľ spoločnosti ABZ finance s.r.o., Bratislava.  
Uznesenie č. 55: 
Komisia odporúča nesúhlasiť s predloženým investičným zámerom.  
 
Hlasovanie:                                                                                                                                 
Prítomní:   6                                                                                                                                        
za:   4                                                                                                                                                    
proti:   0     
zdržal sa:     2                                                                                                                        
Uznesenie bolo schválené. 
 
K bodu 15 
Petícia - Matador 
Komisia nebola uznášaniaschopná. Prítomní piati členovia komisie zobrali petíciu na vedomie 
s tým, že predseda komisie zabezpečí stretnutie poslancov vo veci riešenia problematiky  
ÚPN Z Matador ako aj obstarávania nových ÚPN Z.   
 
K bodu 16 
Petícia za skrášlenie petržalského korza 
Komisia nebola uznášaniaschopná. Prítomní piati členovia komisie zobrali petíciu na vedomie 
a konštatovali, že komisia nie je príslušná na vybavenie predmetnej petície.  
 
K bodu 17 
Petícia proti výstavbe bytového domu Lipa 
Komisia nebola uznášaniaschopná. Prítomní piati členovia komisie zobrali petíciu na vedomie 
a konštatovali, že komisia nie je príslušná na vybavenie predmetnej petície.  
 
K bodu 18 
Bez pripomienok. 
 
 
Záver rokovania komisie: 19:10 hod. 
Zapísal: Ing. arch. Z. Kordošová 
Overil:   M. Jóna 


